
 

 
 
Distriktsbestyrelsesmøde den 11-11-2014 hos Git. 
 
Tilstede: Henrik Jørgensen, Jeanette, Helene, Linda, Mie og Git. 

 
 

 
 
 
Distriktsbestyrelsesmøde den 11-11-2014 hos Git. 
 
Tilstede: Henrik Jørgensen, Jeanette, Helene, Linda, Mie og Git. 
 

1.       D3 har købt tidtagningsanlæg (Alge) – færre indtægter i D1 i 2015. 
 + økonomi. 
2.       Vi har lige straks en ny TD i distriktet – Jette Vermehren. Hun er føl hos Pernille W, som lige er 

blevet B-TD, og bliver sluppet løs om kort tid! 
3.    Nyt fra DRF 
4.    Reglementer (ved Henrik) 
5.    TREC – situationen DRF/DI og fremover 
6.    FV 
7.    Klub i Centrum (afrapportering fra seminar 25/10 – I har fået skriftligt resume) 
8.    Kommunale Tilskud og 25-års reglen (afrapportering fra mødet 10/11) 

 
AD 1. 
D3 har indkøbt et nyt tidtagningsanlæg (Alge), hvilket betyder færre indtægter for D1 i 2015. 
D1s gamle anlæg skal repareres, Git sørger for det. 
Prisen for at leje anlæg i D1 er stadig hhv. 500 kr. og 700 kr. 
Git køber ny fotocelle. 
 
Vi holder fast i at afholde generalforsamlingen som vanligt. Tema aften er foreslået. 
Vi bestræber os på, at mødet varer fra kl 19.00 til 20.30 inkl. pokaloverrækkelse. Dette skrives i 
dagsordenen. 
Distriktet sørger for en dessert til GF. 
 
Ad 2. 
Jette Vermehren er ny TD’er i distriktet. HUSK, nu at bruge hende. Vi blev enige om, at reklamere for Jette i 
alle klubudsendelser. 
 
 
Ad 3. 
Nye reglementsændringer. 
 
Ad 4. 
H.J. fortalte om nogle af ændringerne i fællesbestemmelserne: 

 Hvis ikke en ekvipage har vaccinationspapirerne i orden, kan denne blive frataget sine opnåede 
resultater i det forgangne år. 

 TD eller dommer kan nu vurdere om en ekvipage er uharmonisk 

 Ryttere skal være medlem af en klub, det nye system registrere om en rytter er i restance i en 
rideklub og kan derefter indberettes til DRF. 

 Opfordrer klubberne til at bruge GO. 

 Equest-TV skal på sigt kunne tilsluttes live-streaming. DRF skal dog have adgang til signalet. 

 Pony op tømning bliver nu ens for alle tre kategorier. 

 Man kan nu udklasses af stilspringning. 



 Doteringer ændres, så klubberne nu skal bruge det anførte skema i reglementet. Ved mindre end 
15 starter, kan doteringerne reduceres med 30 %, men det skal dog skrives i propositionerne. 

 Danmarks Cup for heste indføres. 
 
Vedr. mødet med klubberne den 26. november: 
Alle klubber opfordres til at være repræsenteret med mindst 1 person fra stævneudvalget, så man 
kan gennemgå reglementsrettelserne og alle kan få glæde af det. 
 
 
EVENT kommer ikke til at kunne køre på MAC-computere. 
Holdklasser kan nu meldes via GO 
Officials kan oprettes til samtlige klasser. 
Al økonomi med logo og sponsorer, kan nemt oprettes på startlister. 
Officialsbilag  kan udskrives. 
Labels udgår, der kommer direkte print på kritikkerne. 
Live der kommer til at ligge baneskitser og dressur programmer ved startlisterne. 
GO-Event-Live kommer til at hænge bedre sammen. 
Kontakt info til alle ryttere. Alle ryttere kan informeres på en gang eller alle ryttere fra en klasse kan 
informeres samlet. 
 
Kurser i det nye Event planlægges til starten af april. 
 
Ad 5. 
Dansk islandsforening har meldt sig ind i FETE. DRF ønsker ikke at slippe TREC. Islands heste skal holde 
møde med Ulf Helgstrand og generalsekretæren. 
Sportsreglement til TREC er under udarbejdelse. 
Lige nu rides TREC på D+E niveau, men på sigt vil niveauet gerne køres op, men stadig også for bredden. 
Uddannelsesplan for officials er på vej. 
 
Ad 6. 
Lokal bruger gruppe fra Furesø presser på , at det er en DRF klub der får forpagtningen. 
 
Først og fremmest arbejdes der på en ride spor, som evt. kan kombineres med distanceridning. 
 
Ad 7. 
4 klubber fra D1 var repræsenteret til seminar den 25. oktober. Git satser på økonomien, flere klubber 
er i klemme. 
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